
Bestyrelsesmøde den 21. september 2018 for Grundejerforeningen 

Stagebjergparken 

 

Til stede: Pia Ravnmark, Per Toftdahl, Robert Rasmussen og Jan Nymark Hansen 

Referent: Ann Charlotte Hammer 

 

Dagsorden  Referat 

1 Bestyrelsens konstituering 1. Pia R valgt som formand - nr. 62 
2. Per T valgt til som kasserer - nr. 93 
3. Ann Charlotte fortsætter som sekretær -nr. 17 

a. Næstformand 
b. Ansvarlig for hjertestarter, der herefter kommer til at 

hænge ud imod vejen i nr. 79. AC informerer Bo 
Kortegaard om at den bliver flyttet til nr. 79. 
Registrering på hjertestarter.dk korrigeres (AC) 

4. Jan får følgende områder - nr. 79 
a. Grønne arealer 
b. Håndværkerkontakt 
c. Snerydning   

5. Robert får følgende opgaver - nr. 49 
a. Legepladser 
b. Hjemmeside og Facebook 

6. Per får følgende opgave 
a. Asfalt og veje (incl. kloakker) 

Bestyrelsen er hermed konstitueret. 

2 Sager i den kommende 
bestyrelsesperiode. 

1. Der skal laves en ny gartner aftale med virkning fra 1. januar 
2019 

2. Der skal laves estimater for asfalt investeringer og dermed 
oplæg til budgettet fremadrettet  

a. Per har møde mandag d. 1/10 med NCC for en 
gennemgang af asfalten med fokus på de svage 
punkter, der blev nævnt på seneste GF. Derudover 
giver NCC en vurdering af asfaltens generelle tilstand. 
Herefter tager bestyrelsen stilling til det videre forløb. 

3. Postkasser til bestyrelsen under stagebjergparken.com i 
stedet for private postkasser. Der kan så videresendes post 
til private postadresser. Action herpå Robert! 

a. Formand (Pia) 
b. Kasserer (Per) 
c. Grøn Service: Grønne områder, Håndværker og 

snerydning (Jan) 
d. Anden Service: Legepladser, Facebook og 

hjemmeside (Robert) 
 

4. Affaldsøerne skal vedligeholdes af grundejerne selv frem til 
et nyt forslag kan forelægges på en generalforsamling i 
denne periode. 
 



5. Håndtering af hjemmeside og information gennem 
hjemmesiden og facebook. Den nye bestyrelse ønsker 
adgang til at kunne administrere hjemmeside og facebook 
siden. Der tages kontakt til hhv. Kim Riis (Robert) og Jakob 
Johnsen (AC) 

3 Budget legeredskaber Prisen for den vedtagne legeplads er steget med 1.800 kroner. 
Dette er godkendt af bestyrelsen. Per igangsætter projektet. 

4 Kontingent Per undersøger om kommunen kan opkræve dette sammen med 
ejendomsskatterne. 

5 Næste møde:  Næste møde aftales med flg. punkter: 
Gartner aftalen 
Web-site 
Facebook-siden 
Asfalt status 
Dato: onsdag den 7/11 kl. 19.30 hos AC i nr. 17 

 


